

Veerle Solia

Van: ITH <ith@doew.at>
Verzonden: dinsdag 28 oktober 2014 18:36
Aan: lukas.neissl@doew.at
Onderwerp: International Conference of Labour and Social History (ITH)
Bijlagen: ith_cfp_2015_en.pdf; ith_cfp_2015_de.pdf

Dear colleagues,

we hereby forward the **Call for Papers** for the **51st ITH Conference**.

For the first time since 1965 the regular yearly ITH Conference will not take place in Linz, but in **Berlin**. The AK-Bildungshaus Jägermayrhof will be entirely renovated. We warmly thank the colleagues of the Jägermayrhof for the decades of productive cooperation! We will be back! We are looking forward to an active involvement in the preparation of the conference on "**Work and Non-Work**", many interesting proposals and the conference itself. Furthermore, we would ask to spread the Call for Papers as widely as possible.

Forthcoming, we will also publish the next ITH Newsletter with a report on the 50th ITH Conference, the decisions of the ITH General Assembly and further information.

Kinds regards,

Susan Zimmermann (President)
Lukas Neissl (General Secretary)

Liebe Kolleginnen und Kollegen,

hiermit übersenden wir den **Aufruf zur Einreichung von Vorträgen** für die **51. ITH-Konferenz**.

Zum ersten Mal seit 1965 wird die reguläre ITH-Jahreskonferenz nicht in Linz stattfinden, sondern in **Berlin**. Das AK-Bildungszentrum Jägermayrhof wird umfassend renoviert. Wir bedanken uns herzlich bei den Kolleginnen und Kollegen des Jägermayrhofs für die jahrzehntelange produktive Zusammenarbeit! Wir kommen wieder!

Wir freuen uns auf rege Beteiligung an der Vorbereitung der Konferenz zum Thema „**Arbeit und Nicht-Arbeit**“, viele spannende Einreichungen, und auf die Konferenz selbst. Wir bitten außerdem um möglichst vielfältige Verbreitung des Aufrufs.

In Kürze werden wir auch den kommenden ITH-Rundbrief mit dem Bericht zur 50. Konferenz, den Beschlüssen der ITH-Generalversammlung und weiteren Informationen versenden.

Kinds regards,

Susan Zimmermann (President)
Lukas Neissl (General Secretary)

International Conference of Labour and Social History (ITH)
Wipplinger Str. 6/Stg. 3 | A-1010 Vienna | Austria | Phone +43 (0)1 2289 469-316 | Fax +43 (0)1 2289 469-391
ith@doew.at | www.ith.or.at

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by
Amsab-ISG, and is believed to be clean.